

Feedback from TC's

For 2009/2010

AFRIMETS Legal Metrology

Presented by Stuart Carstens



- Membership
- Input to OIML documents
- AFRIMETS relationship with OIML
- Training and Qualification of Legal Metrology Officers



- Training and Qualification of Legal Metrology Officers
- SADC MEL Document
- Aims of AFRIMETS
- Harmonized law to D1 “Elements a law of Metrology



TC 4: Harmonisation of Legal Metrology legislation

- Technical Regulation
- Technical Regulation
- TC structure
- Prioritising of TC's
- Nomination of TC Chairs



- The meeting recommends to the AFRIMETS EXCO and the General Assembly that all member states should consider OIML membership, at least as corresponding members
- La réunion recommande à EXCOM et GA d'AFRIMETS que tous les Etats membres devraient considérer l'adhésion à l'OIML, au moins en tant que membres correspondants



- The meeting recommends to the AFRIMETS EXCO and the General Assembly to consider a mechanism on how to give input to OIML Technical work as sRLMO or RLMO
- La réunion recommande à EXCOM et GA d'AFRIMETS de considérer un mécanisme sur la façon d'intégrer les travaux techniques de l'OIML en tant que SRLMO ou RLMO



- The meeting agreed to recommend to the AFRIMETS EXCO and the General Assembly to investigate how OIML Recommendations are implemented in National Legislation.
- La réunion a accepté de recommander à EXCOM et GA d'AFRIMETS pour étudier la méthodologie à adopter pour que les recommandations de l'OIML soient mises en application dans la législation nationale.



- The meeting agreed to recommend to the AFRIMETS EXCO and the General Assembly that Mr. Ben Hassine be an official replacement for Mr. Kimon Zulu as chairperson of TC 2B "Metrology education"
- La réunion a accepté de recommander à EXCOM et GA d'AFRIMETS que M. Ben Hassine siège à la place de M. Kimon Zulu comme président du Comité Technique 2B " éducation de métrologie "



- The meeting recommends to AFRIMETS EXCO and the General Assembly that a working group be formed, which will review OIML D14 “Training and qualification of Legal Metrology officers” and the SADC MEL document to suit AFRIMETS conditions, led by Mr. Ben Hassine of MAGMET and assisted by Mr. Katima Temba of SADC MEL and Mr. John Wamwana of EAMET.



- La réunion recommande à EXCOM et GA d'AFRIMETS qu'un groupe de travail soit piloté par par M. Ben Hassine de MAGMET, assisté par M. Katima Temba de SADCMEEL et M. John Wamwana d'EAMET, pour passer en revue le document de l'OIML D14 " formation et qualification de la métrologie légale " et le document de SADCMEEL sur la formation, et ce, afin d'en convenir sur un document AFRIMETS



- La réunion recommande à EXCOM et GA d'AFRIMETS qu'un groupe de travail soit piloté par par M. Ben Hassine de MAGMET, assisté par M. Katima Temba de SADCMEI et M. John Wamwana d'EAMET, pour passer en revue le document de l'OIML D14 " formation et qualification de la métrologie légale " et le document de SADCMEI sur la formation, et ce, afin d'en convenir sur un document AFRIMETS





AFRIMETS
Intra-Africa Metrology System
Système Intra-Africain de Métrologie

**THANK
YOU FOR
ATTENTION**

